



曾金发牧师
圣约播道会领袖导师
门徒教会环球联盟运动始创人

曾金发牧师是亚洲乃至世界范围内广受青睐的释经传道人。他见解深刻的圣经教导深受欢迎，目前世界各地的演讲邀约已排至五年以后。

在圣约播道会（Covenant EFC）以资深牧师的身份服事满 25 年后，他仍继续作为领袖导师服事，同时也带领他所创立的门徒教会环球联盟（Global Alliance IDMC）。曾牧师亦在多个主内机构的顾问委员会中服事，也在新加坡及全球指导高层领袖。

曾牧师于 1995 年在新加坡发起了门徒教会环球联盟（IDMC）年会。如今，该年会已一票难求，逾 3500 名与会者来自 23 个国家的约 197 个教会。

门徒教会环球联盟同基督使命团契（CCF）合作，于 2013 年 5 月及 2016 年 1 月在马尼拉举办了全球门训大会。两次会议均有超过 7000 名来自世界各地的代表参加。

曾牧师的著作包括《扎根于神》（*Growing Deep in God, 2002*）、《督导范式》（*Mentoring Paradigms, 2008*）、《扎根信仰》（*Growing Deep In Faith, 2010*）、《塑造内在生命》（*Cultivating Your Inner Life, 2011*）、《某确类》（*A Certain Kind, 2013*）、《激进门训》（*Radical Discipleship, 2014*），以及《生命与遗存》（*Life & Legacy, 2015*）。曾牧师在美国三一福音神学院就读时，仅用不到九个月时间就修完了两年的硕士学位课程，并以最优成绩毕业。

曾麦翠莲师母与曾牧师一同赴世界各地服事。他们有两个可爱的女儿，Amanda 和 Belicia。

T T i



Rev Edmund Chan
Leadership Mentor, Covenant Evangelical Free Church
Founder, Global Alliance of Intentional Disciple Making Churches

Reverend Edmund Chan is one of the most sought-after expository preachers in Asia and around the world. His insightful biblical teachings are well received, resulting in worldwide speaking invitations up to five years in advance.

After his 25-year stint as the Senior Pastor of Covenant Evangelical Free Church (Covenant EFC), he remains on staff as Leadership Mentor while providing leadership as Founder to the Global Alliance of Intentional Disciple Making Churches (Global Alliance IDMC). Rev Edmund also serves on the advisory councils of several Christian organisations and mentors top-level leaders in Singapore and globally.

In 1995, Rev Edmund launched the annual Intentional Disciple Making Churches (IDMC) Conference in Singapore. It has since become a sold-out conference to over 3,500 participants from some 197 churches in 23 countries.

The Global Alliance IDMC partnered with Christ's Commission Fellowship (CCF) to organize and host the Global Discipleship Congresses in Manila in May 2013 and January 2016. Both conferences are attended by over 7,000 delegates worldwide.

Rev Edmund has written and published several books, including *Growing Deep in God* (2002); *Mentoring Paradigms* (2008); *Growing Deep In Faith* (2010); *Cultivating Your Inner Life* (2011); *A Certain Kind* (2013), *Radical Discipleship* (2014) and *Life & Legacy* (2015). He completed his two-year Masters degree at Trinity Evangelical Divinity School (USA) in less than nine months and graduated *summa cum laude*.

Rev Edmund is married to Ann, who actively ministers alongside him around the world. They have two lovely daughters, Amanda and Belicia.

T T i